
 Katarina 

Protokoll fört vid styrelsesammanträde den 29 november 2023 

Plats: Götgatan 79 

 

 

Närvarande:  

 

 

 

 

 

 

 

Frånvarande: Dag Larsson ordförande, Annika Thiam sekreterare, Tommy Widell 
adjungerad 

 

1. Öppnande 

Vice ordförande Lars Rawet öppnande mötet, Lisbeth Gustad ombads 

att föra protokoll vid mötet. 

 

2. Föreslagen dagordningen godkändes. 

 

3. Rapporter 

a. Föregående mötesprotokoll godkändes. 

b. Ingen förändring av antalet medlemmar. 

c. Lena och Lars informerade om PROdistriktets höstmöte, där det 

diskuterats bostäder, hur man påverkar politiska beslut m.m. 

Diskussion om bedrägeriproblematiken. Medlemmar i PRO skall 

kunna få hjälp om man råkat ut för exempelvis bedrägerier. 

PRO Katarina fick en utmärkelse då föreningen förvärvat flest 

medlemmar under en specifik period – diplom samt att utnyttja en 

buss under en dag. 

Lars informerade om anläggning för hörapparater att användas 

under möten. 

Lars redogjorde om en resa till Uppsala han deltagit i som tilldelats 

olika pensionärsföreningar. 

 

4. Ekonomi 

Maj redogjorde för ekonomin och föreslog en höjning av den avgift som 

tas ut vid möten. Beslutades att ta upp detta vid kommande årsmöte. 

 

5. Kommande verksamhet 

a. Månadsmötet 7 december –  

Cirka 80 personer har anmält sig till jultallriken den 7 december 

där vi får underhållning av några musikanter. 

Lars Rawet  vice ordförande 

Lisbeth Gustad kampanjansvarig  

Maj Lovén  kassör 

Lena Nylöf  medlemsansvarig 

Eva Klintwall ledamot, friskvård 

Barbro Petrén studieorganisatör, ersättare 

Sven-Eric Bergman ersättare 

  

 



b.  Studiecirklar 

Pågående cirklar fortsätter våren 2024 och en ny studiecirkel 

startas upp med temat klimat under ledning av Anna-Klara Edin. 

c. Festkommittén 

En ny medlem är föreslagen. 

d. Kultur – upplevelser 

Flera idéer diskuterades – ett månadsmöte med historiskt tema och 

ett möte om hörsel under våren 2024. 

 

6. Maj presenterade resor under våren 2024 – Eva planerar datum för 

promenader under våren. Lisbeth anordnar en vandring i 

Midsommarkransen  

7. Inga inkomna skrivelser 

8. Nästa styrelsemöte 10 januari 2024 

9. Inga övriga frågor 

10. Lars Rawet avslutade mötet 

 

 

 

 

 

  

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Lisbeth Gustad   Lars Rawet 

 


